
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 2  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 24.04.2023 г 

Днес, 24.04.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

15.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Д-р Койчев предложи първо да бъде разгледана т. 1 доп. от дневния ред, след което да 

се продължи по дневния ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-2566/7/27.03.2023 г. и становище № 

СОА22-ВК08-2566/8/31.03.2023 г. относно одобряване  с Решение на Столичен 

общински съвет на заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



община, във връзка с плащане на разходи за изпълнение на договор по проект 

„Бъдеще за децата: Предоставяне на комплексна социална подкрепа за 

непридружени деца мигранти и бежанци“, с номер от ИСУН BGHOMEAFFAIRS-

1.003-0004“   по  Програма „Вътрешни работи“ на Норвежкия финансов 

механизъм за периода 2014-2021 

 

Н. Бобчева – зам.-кмет на р-н „Оборище“ – ръководител на проекта – Миналата година 

с решение на СОС ние кандидатствахме с този проект, подписахме договор, към 

момента сме изпълнили процедурите, които са необходими за провеждане на 

обществени поръчки, съгласно това, което ни е указал програмният оператор от МВР. 

Процедурите са проведени, започваме реализацията на дейности, но трябва и да ги 

разплатим. Получили сме аванс по проекта, но тъй като се изпълнява в партньорство с 

Върховния комисариат за бежанците и БЧК, част от средствата са техни и сме ги 

превели. Сумите за СМР, оборудване и обзавеждане превишават многократно 

получения от нас аванс, ние имаме нужда от средства, за да можем да извършим тези 

плащания. 

 

М. Христова – Какво представлява помещението, около 90 кв.м. апаратамент, 360 000 

лв за ремонт са недостатъчни, леко се шокирах? 

 

Н. Бобчева – 360 000 лв е ремонтът и цялостното обзавеждане, ние възстановявахме 

паднал таван, конструкции, покриви, ще ви покажем. Ще подадем отчет да програмния 

оператор, за да възстановят разходите, които сме направили до момента. Когато ги 

възстановят, ще ги върнем в бюджета на СО. Срокът за изпълнение на проекта е 

29.01.2024 г. Мога да се ангажирам да се подадат отчетите в срок, но не мога да се 

ангажирам с работата на програмния оператор и процеса по верификация. 

 

Д. Тонова – Виждам, че бюджетът по проекта е 329 000? 

 

Н. Бобчева – Бюджетът на проекта е над 800 000 лв. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 8 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – въздържал се 

Албена Кръстева – за 



Диана Тонова - за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Отчет № СОА23-МЦ29-178/05.04.2023 г. относно 

изразходваната заемообразна сума по Договор № СОА23-ДГ56-448/06.03.2023 г. за 

изплащане на задълженията на влетия в нашето дружество – Дентален център VІ-

София ЕООД 

Д-р Койчев – Използваме случая да ни запознаете със ситуацията. 

 

Д-р Зографски – На основание Р 128/2023 г на СОС ни беше отпуснат целеви заем за 

погасяване на задълженията на прекратения Дентален център VІ в размер на 280 000 лв. 

Заемът пристигна банковата сметка в края на март. Трябваше много бързо да погасим 

някои задължения, защото бяха образувани изпълнителни дела от някои предприятия, 

като Топлофикация за 17 564 лв. Бяхме пред блокиране на нашата сметка. Успяхме в 

последния момент да погасим задълженията. Някои задължения към НАП дойдоха 

преди заема, искаха да ни блокират сметката и да почнат да я управляват. Тези 32 061 

лв ги платихме преди да получим заема. Не допуснахме да се блокира сметката. Имаше 

друго дело за 1645 лв от една служителка. Парадоксът е, че когато получихме 

съобщението от ЧСИ, че трябва да се погасят в едноседмичен срок, в същия ден той взе 

сумата от банковата сметка, след което получихме съобщение, че същата сума е взета и 

от приходите от НЗОК, втори път. Трябваше да се плащат хонорари на адвокат, за да ни 

върнат парите. Имахме 109 390 лв. задължения към персонала на ДЦ VІ, хората 

мислеха, че няма да си ги получат. За по-малко от седмица разплатихме 276 741,85 лв, в 

тази сума са включени и направените разходи за вливането. Остава да се транспортират 

някои от машините и съоръженията в ДЦ ІІ, други ще бъдат бракувани и ще бъдат 

дадени за скрап. Тези машини са много стари, морално амортизирани. Има един лазер, 

който е купен от СО, който сигурно работи. Правя проучване да видя коя е най-добрата 

оферта. Молбата е да се включи този заем в капитала. Той ни тежи, направените 

разходи свалят печалбата. Всички документи, фактури може да ги предоставим. 

 

Д-р Койчев – Нямате задължения към персонала, всичко е изчистено? 

 

Д-р Зографски – Да. 

 

Г-жа Ангелова – гл. счетоводител – Имаме благодарствено писмо от името на целия 

персонал на ДЦ VІ за бързото разплащане. На 22.03. се получиха парите, на 23.03 им се 

прведоха по сметките. 

 

Д-р Койчев – И от нас имате благодарност. Наистина се случиха бързо нещата. 

 

Комисията приема отчета за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 



 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-153/29.03.2023 г., СФИ22-ТД26-

344/79/04.04.23 г. 

Комисията приема отчетите за сведение 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Бизнес-планове №№ СОА23-МЦ29-157/31.03.23 г., СОА23-

ТД26-112/27/31.03.23 г. 

 

Комисията приема документите за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Отчети №№ СФИ23-ТД26-112/42/31.03.2023 г., СФИ23-

ТД26-112/85/18.04.2023 г., СФИ23-ТД26-112/84/18.04.2023 г., СОА23-МЦ29-

72/1/31.03.2023 г., СОА21-ТД26-1021/8/30.03.23 г., СОА17-ГР94-4953/39*27.03.23 г., 

СОА21-ГР94-2799/6/14.11.22 г. 

 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против  

Въздържали се - 

 



 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4053/20.04.2023 г. относно 

отпускане на финансови средства за закупуване и монтаж на лифт за басейни за 

хора с парализа и проблеми при придвижването 

Д. Христова – юрисконсулт – Докладът е във връзка с една добра инициатива. Ние 

работим вече с фондация „Воден път“ по друг проект, който е за турнир по адаптирано 

плуване. Знаете за нашата програма за подкрепа на деца със синдром на Даун и други 

интелектуални затруднения. От фондацията ни сигнализираха, че този лифт е 

изключително необходим за децата, за да могат да влизат в басейна, става въпрос за 

деца с тежки физически увреждания. Затова е този доклад, да ги подпомогнем 

финансово. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието от т. 2 доп. до т. 6 доп. се води от г-жа Милка Христова. 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-568/1/21.04.2023 г. относно 

даване на съгласие за увеличаване капитала на МБАЛ „Княгиня Клементина“ 

ЕАД 

Д-р Койчев – Това вече е утвърдена практика. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 



Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов - за  

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 3 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-178/1/21.04.2023 г. относно 

даване на съгласие за увеличаване капитала на Дентален център ІІ-София ЕООД 

М. Христова – Този доклад е свързан с отчета, който е в дневния ред и вливането на ДЦ 

VІ-София ЕООД в ДЦ ІІ. Този заем е заради необходимостта от разплащане на 

натрупаните задължения на вливащото се дружество. Коментирахме още при 

започването на процедурата, че с този заем ще увеличим капитала на дружеството, за 

да не влошаваме неговото финансово състояние. Да пожелаем успех и възможно най-

добро оползотворяване на активите на ДЦ VІ. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов - за  

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-160/2/21.04.2023 г. относно 

даване на съгласие „ДКЦ ХХІІ-София“ ЕООД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив 

 

Д-р Койчев – Става въпрос за ехограф, д-р Иванова беше тук и ни обясни нуждата. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова – за 

Иво Петров - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Владимир Митов - за  

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

 

По т. 5 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-154/3/21.04.2023 г. относно 

даване на съгласие УПМБАЛ-София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да предприеме 

действия за изграждане на охладителна система на магнитния резонанс – 

дълготраен материален актив 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова – за 

Иво Петров - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Владимир Митов - за  

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 



По т. 6 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-150/2/21.04.2023 г. относно 

даване на разрешение за сключване на договор за наем на помещения, находящи 

се в сградата на МБАЛ „Княгиня Клементина“ – София ЕАД за срок от 10 /десет/ 

години 

М. Христова – Малко обосновка за срока? 

 

Д-р Койчев – Разширява се дейността на ЯМР с едно успешно партньорство, което има 

ръководството на болницата вече 8-ма година. На предходното заседание беше 

изпълнителният директор, който го обоснова. Освен ползите за болницата не малка 

част от персонала работи също и в тези структури, позволява да си повишават 

квалификацията и да си допълват приходите. Изгодно е за търговското дружество, на 

което ние сме принципал. Инвестицията е голяма и неведнъж при такова искане сме 

гласували за подобен тип нужди с такъв срок. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова – за 

Иво Петров - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Владимир Митов - за  

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 7 доп. от дневния ред: Искане № СОА23-МЦ29-207/20.04.2023 г. за отдаване 

под наем за период от 10 г. помещения, находящи се в ДКЦ ХХ-София 

Д-р Койчев – Вие сте чели писмото, за медицинска дейност са. Едното е за клинични 

проучвания. Състоянието на помещенията по данните от писмото не е добро, ще трябва 

инвестиция. Това не е доклад. Предлагам да го изпратим за доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т.  6 от дневния ред: Разни 

 

1. Писмо № СОА23-МЦ29-183/06.04.2023 г. относно целева субсидия за заплащане на 

електроенергия 

 

Д-р Койчев – Д-р Зафирова моли да й помогнем за плащане на сметки. Само ви 

запознавам, ще подготвим доклад. 

 

М. Христова – Особените условия за подпомагане на лечебни заведения отнасят ли се и 

за болниците? 

 

О. Лютаков – гл. юрисконсулт – За всички лечебни заведения. 

 

2. Писма №№ СОА22-ГР94-5336/2/30.03.2023 г. и СОА22-ГР94-5336/1/02.12.2022 г. 

относно съвместно сътрудничество с ІV-та МБАЛ-София ЕАД 

 

Д-р Койчев – това е писмо с желание да разкрие дейност по инвазивна кардиология в 

ІV-та МБАЛ. Второто писмо е с по-странен тон. Изглежда е нетърпелив. Проф. Петров 

може да даде информация. Това са писма за намерения. 

 

Проф. И. Петров – Те правиха няколко консултации с мен. Това е братът на проф. 

Младен Григоров, който е един от бащите на кардиологията. Неговият син Владо 

Григоров е доцент към Плевенския университет. Основото му място на работа е Южна 

Африка. Но този проект няма нищо общо с него. Доскоро нямаше нищо общо и с проф. 

Мл. Григоров. Сега са убедили и него също да участва. При второто запитване каза, че 

е запознат. Идваха миналата седмица на допълнителна консултация при мен. Казах им, 

че звучи добре, въпреки че в предложението до нас има твърдения, че няма на 

територията на София специфични изследвания, което не са верни. За някои от опциите 

вярно е, че пазарът не е наситен. Наблягат на някои допълнителни изследвания, които 

не са толкова много. Казват, че са сериозно финансово подплатени, което би било 

много интересно за общината. Казах им, че ги подкрепям. За да имаме впечатление е 

добре да дойдат и да ги изслушаме на заседание, кои са те, кой стои за тях, всякакви 

пари могат да стоят отзад, не трябва да разчитаме на всякакви пари, а на конкретика. 

 

Д-р Койчев – С това разчитаме изцяло на експертизата на проф. Петров. Аз, четейки 

писмата, също останах с впечатление, че не им е избистрена концепцията докрай. 

Осевн пропуските в анализа. Ще ги поканим да дойдат с избистрена концепция. Тогава 

ще преценим дали да разрешим и каква ще е ползата на Столична община. 

 

Проф. Петров – От мащаба на техните намерения ще зависи до каква степен сградата на 

Четвърта градска би отговорила на тези намерения. Ние имаме нужда от изясняване на 



много детайли, според които можем да преценим това първо необходимо ли е за София 

и за България, и второ – дали може да бъде осъществено на база Четвърта градска или 

трябва да е някъде другаде. Знаете, че имаме забрана за въвеждане на нови дейности, 

които са предостатъчно покрити в определено населено място, а в София в момента 

има 10 ангиографски лаборатории. Вярно е, че немалка част от населението живее в 

София, но нека да ги чуем. Ако направят тази комплексна услуга заедно с инвазивна 

кардиология, има основание. Но ако направят само инвазивна кардиология, София няма 

нужда от такова нещо. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 15.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 26.04.2023 г. 
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